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Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 
L o k a l a  h a n d i k a p p r å d e t                          
 

  SID 1 (3) 
2007-03-01
 

 
 
PROTOKOLL NR 3/2007 
från sammanträde i Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta den 27 februari 2007 
 
Justerat den 6 mars 2007 
 
 
 
Lars Eriksson  Lena Spano 
 
 
Närvarande: Lars Eriksson, IFS, ordförande 

Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län, vice ordförande 
Abraham Lazarides, R 
Pia Olsson, RSMH 
Annika Wedin, SDF 
xxxxxxxxxxxxxxxx, parkingenjör på Tekniska avdelningen 
Två teckenspråkstolkar 
Teckenspråkstolkpraktikant 
Ann-Margret Lindström, sekreterare 

 
§ 1 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.   
 
§ 2 Justering av protokoll   
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Lena Spano utsågs att förutom Lars Eriksson justera dagens protokoll. Protokollet ska 
justeras den 6 mars.   
Anmäldes att protokollet från lokala handikapprådets möte den 30 januari blivit justerat 
den 6 februari.  
 
§ 3 Ersättare till handikapprådet 
Ersättaren för Leif Ejderhamn (FUB), Abraham Lazarides, R, presenterade sig.  
Abraham har suttit nio år i Rinkeby lokala handikappråd. Spånga-Tensta LHR har  
fortfarande två vakanser. 

      
      § 4 Nämndärenden (remisser, medborgarförslag m.m.)  
      Inga nämndärenden har kommit till handikapprådets kännedom denna gång. Abraham 

Lazarides efterlyste balanslista över nämndens ärenden. I Rinkeby hade rådet tillgång 
till nämndens balanslista vilket underlättade dess handikappbevakning.   
 
§ 5 Skrivelser 
- HSO Stockholms stad inbjuder till möte onsdagen den 7 mars kl. 18.00. 
Funktionshinderombudsmannen xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx informerar om sin årsrapport 
och projektledaren xxxxxxxxxxxxx berättar om Samlas-projektet.  
- HSO Stockholms stad inbjuder till paneldiskussion torsdagen den 8 mars 2007 om 
”Fritid för ALLA barn och ungdomar?” Pia Olsson deltar eventuellt. 
- HSO Stockholms stad inbjuder till seminarium tisdagen den 13 mars kl. 18.30 på 
temat ”Den egna bostaden – grunden för ett gott liv” under medverkan av 
socialborgarrådet Ulf Kristersson. Pia Olsson deltar.  
 

      § 6 Kallelser, protokoll och övriga skrivelser  
Spånga-Tensta pensionärsråds protokoll 2007-01-11 gicks igenom och lades till 
handlingarna. Rådet diskuterade att någon från handikapprådet borde vara adjungerad  
till pensionärsrådet och vice versa. Abraham Lazarides var adjungerad till SPR i  
Rinkeby under tre år. Han föreslog att SPR och LHR kunde ha gemensamma möten två  
gånger per år. Lars Eriksson tar upp frågorna med pensionärsrådet den 8 mars.  
Rådet beslutade att sekreteraren i fortsättningen vidarebefordrar SPR-protokollen via  
e-post. 
Anmäldes kallelse för kännedom till Stadsbyggnadsnämndens handikappråds  
sammanträde tisdagen den 6 mars. 
 
§ 7 Tillgänglighet/barnfrågor  
xxxxxxxxxxxxxxxx (parkingenjör på Tekniska avdelningen (mobil 076 12 03 423;  
e-post: mxxxxxxxxxxxxxxx@spanga-tensta.stockholm.se) berättade att ett möte om den 
planerade tillgänglighetsanpassningen av Spånga by kommer att hållas i Tekniska 
nämndhuset torsdagen den 22 mars klockan 13.30. Lars Eriksson deltar. 
Maggan berättade också att nästa steg i projekt Spånga centrum strax drar igång.  
Hon informerade vidare om de planer som finns för handikappanpassning och 
upprustning av övriga lekplatser i stadsdelen som förvaltningen har ansvar för. Spånga 
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by ligger inom Trafikkontorets ansvarsområde. Enhetschef Carina xxxxxxx, 
Avdelningens för barn och ungdom, och Maggan har gått igenom vilka olika typer av 
funktionshinder som finns. Man kommer att rikta sig till barn med olika typer av 
funktionshinder på de olika lekplatserna. Annika Wedin påminde att man inte får 
glömma döva och hörselskadade barn och barn med flerhandikapp inkluderande 
hörselnedsättning. Maggan försäkrade att dessa inte är bortglömda.  
Parken Nydal ska rustas ända från Tensta Allé ner mot E18. Ett första möte hålls med 
de stora fastighetsägarna, Trafikkkontoret och Tekniska avdelningen inom 
stadsdelsförvaltningen. I nästa steg kallas olika intressenter, som lokala handikapprådet, 
till möte.  
Lars Eriksson och Lena Spano enades om att årets snöröjning fungerat väldigt bra 
hittills. 
 
§ 8 Bygglov mm 
Inget denna gång. 
 
§ 9 Övriga frågor 
Annika Wedin frågan åter efter den lista över tillgängligheten i förvaltningens lokaler 
som upprättades av en tidigare anställd (xxxxxxxxxxxxxxxxx). Sekreteraren har talat 
med xxxxxxxxxxxxxxxxx som berättade att hon lämnat listan på sin tidigare arbetsplats 
på Avdelningen för äldre och funktionshindrade . Tyvärr har man där inte lyckats 
lokalisera listan. Det kan därför vara på sin plats att göra en ny inventering. Det handlar 
dels om hörselslingor dels om andra tekniska hjälpmedel och det handlar om 
medvetenhet och bemötande från tjänstemän och övriga anställda inom 
stadsdelsförvaltningen. Medborgarkontoret borde till exempel vara tillgängligt också för 
döva och hörselskadade. Abraham Lazarides påpekade att Spånga-Tensta är känt för att 
ha förbättrat den fysiska tillgängligheten i stadsdelen. Nu kan det vara dags att fokusera 
på tillgänglighet för döva och hörselskadade. Rådet beslutade att ta upp frågan på det 
möte som planeras med stadsdelsnämndens gruppledare fredagen den 9 mars klockan 
10.00. Tillägg: Vid samtal med ordföranden Ann-Katrin Åslund föreslog hon att berörda 
verksamheter borde tillfrågas via e-post, före mötet den 9 mars, om tillgängligheten för 
döva och hörselskadade inom stadsdelsförvaltningen.   
Abraham Lazarides framförde önskemål om att Kulturnämndens handikappråds 
protokoll i fortsättningen skickas till LHR. 
 
§ 10 Nästa möte  
Nästa möte i lokala handikapprådet äger rum tisdagen 3 april 2007 klockan 14.00 
i nämndrummet på Tenstagången 55.  
 
 
 
Ann-Margret Lindström  
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Bilaga  
Balanslistan 


